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Zápis z 24. zasedání školské rady ze dne 19. 10. 2015 
 

 

Přítomni:  Přemysl Vlček, Marie Lagová, Veronika Gottesmanová 

                 Karel Pleiner, Dagmar Krátká 

                 Petra Přibylová, Marta Matějková, Kateřina Vlčková 

Iveta Vrabcová 

 

Omluveni:  Karel Sklenička a Ivana Píšová 

 

 

Program: 

 
1) Seznámení se a schválení výroční zprávy o činnosti školy za rok 2014/2015 

 

Všichni přítomní členové školské rady byli seznámeni s výroční zprávou o činnosti školy za 

rok 2014/2015 a to bez výhrad a připomínek. V tomto znění byla všemi členy školské rady 

schválena. 

 

2) Seznámení se s koncepcí rozvoje školy 

 

Všichni přítomní členové školské rady byli seznámeni s koncepcí rozvoje školy a aktuálními 

projekty školy (např. projekt vybavení dílen, jazykový pobyt v zahraničí, seminář finanční 

gramotnosti, atd.). Přítomní členové školské rady k takto navržené koncepci rozvoje školy 

nevznesli žádné výhrady ani připomínky.    

 

3) Schválení slovního hodnocení u vybraných žáků 

 

Všichni přítomní členové školské rady byli seznámeni s návrhem slovního hodnocení u 

vybraných žáků školy. S tímto návrhem všichni přítomní členové školské rady jednohlasně 

souhlasili a návrh byl takto schválen bez výhrad a připomínek. 

 

4)  Diskuze, nové náměty, doplnění či připomínky v rámci naší ZŠ  
 

V rámci tohoto bodu byli členové školské rady seznámeni s aktuálními a všeobecnými 

informacemi ohledně školní jídelny, zejména o aktuální kapacitě, zajištění budoucí kapacity, 

kvalitě stravování a personálním obsazení. Celkové nastavení kapacity školní jídelny probíhá 

ve spolupráci se zastupitelstvem obce Lány. 

 

 

 

 

V Lánech dne 21. 10. 2015     Zapsal: Přemysl Vlček  


